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1 
BAŞLIK 

1 2022-2023 Eğitim Öğretim Yılı Birim Danışma Kurul T-o-p�l-an-t-ıs_ı _________ __, 

GÜNDEM MADDELERİ 
1. Fakültemiz Bölüm, Öiı:renci ve Akademik Personel Sayılarının Değerlendirilmesi
2. Fakültemizin Fiziki Olanaklarının Değerlendirilmesi
3. Fakültemizde Yanılmış TÜBİTAK ve TEKNOFEST Projelerinin Değerlendirilmesi
4. Fakültemiz Tooluluk ve Öğrenci Etkinliklerinin Dei!erlendirilmesi
5. Fakültemiz Bölümlerinin 2023-2024 Eğitim Öğretim Yılı Öğretim Planlarının

İncelenmesi
6. Ülkemizde Yaşanan Depremin Fakültemiz Eğitim Öğretim Üzerindeki Etkisinin

Dei!erlendirilmesi
-

. 

7. Dilek ve Temenniler

KAPSAM 
t. Fakültemiz Bölüm, Öğrenci ve Akademik Personel Sayılarının

Değerlendirilmesi

Toplantı başlangıcında güncel durumlar hakkında bilgiler verildi, bölümler ve 
fakültelerden, öğrenci sayılarından bahsedildi. Bölümlerde bulunan ve bölümlere yeni gelen 
akademisyenler tanıtıldı. 

2. Fakültemizin Fiziki Olanaklarının Değerlendirilmesi

Fakültemiz bünyesinde bulunan laboratuvar ve sınıf sayılarından, yeni açılan sınıf ve 
laboratuvarlardan bahsedildi ve sınıf ve laboratuvar imkanlarından bahsedildi. Laboratuvar 
imkanlarımızda bilgisayar sayısı ve diğer fiziki imkanlar açısından sıkıntılar olduğunu, 
gerekli altyapı çalışmalarının yapılacağından bahsedildi. 

Muhsin DOLU fakültemiz binasının ortak paylaşılması konusunda öğrencilerin 
huzursuz oldui'.,'l.lnu belirtti. Fakültemiz bina giriş-çıkışlarının zaman kısıtlı olması yönünden 
öğrencilerin rahatsız olduğunu belirtti. 

3. Fakültemizde Yapılmış TÜBİTAK ve TEKNOFEST Projelerinin
Değerlendirilmesi

Öğrenciler ile akademik personelin beraber yaptığı TÜBİTAK ve TEKNOFEST 
projelerinden bahsedildi. Devam eden ve sonuçlanan projelere değinildi. Yapılan projelerin 
fotoğrafları gösterildi. TEKNOFEST'te fakültemiz bünyesinde sunulan projelerin ön elemeyi 
geçen ve finale kalan proje sayılarından bahsedildi. 

Prof. Dr. Gülden BAŞYİĞİT KILIÇ projelerden elde edilen bütçenin fakültemiz 
gelişime katkı sağlayabileceğinden bahsetti. 

Emrah KOZAN Teknofest'te fakültemiz öğrencileri ile karşılaştığını belirtti, yapılan 
işlerin güzel olduğundan bahsetti. Fakültemiz öğrencilerinin Teknofest kapsamında diğer 
üniveristelerin öğrencilerine nazaran daha iyi performans gösterdiklerini belirtti. Okurken 
fikir gelistirebilen ve inovasyon vaoabilen insanlara ihtiyaç duvuldufrunu belirtti. 
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Öğrencilerin deneyimlerinin artması için inovasyon merkezi, teknoloji transfer ofisi veya 
kuluçka merkezinin açılmasını temenni etti. Teknofest'te daha fazla yer almak ve 
öğrencilerin bu alanlarda yalnız bırakılmamasının gerekliliğine değindi. 

4. Fakültemiz Topluluk ve Öğrenci Etkinliklerinin Değerlendirilmesi

Fakültemiz bünyesinde gerçekleştirilen öğrenci ve topluluk etkinliklerinlerinden
bahsedildi. Etkinliklerin daha da artması ve teşvik edilmesi temenni edildi. Düzenlenen 
etkinliklerin görüntüleri gösterildi. Fakültemizde düzenlenen etkinliklerin öğrencilere 
katkısının olumlu yönde olduğundan bahsedildi. Fakültemizin şirketler ile imzaladığı iş 
yerinde mesleki eğitim protokollerinden bahsedildi. Daha fazla etkinlik yapılarak 
öğrencilerin bir grubun parçası olduğıınu hissetmesi gerektiği belirtildi. Fakültede bulunan 
iki bölümün de beraber proje yapmasının teşvik edilmesi belirtildi. 

Prof. Dr. Latif Gürkan Kaya bölüm bazında komisyon ve kurulların toplanılmasının 
önemini belirtti. Yakup KÜÇÜKSARAÇ yapılan mülakatlarda öğrencilerin ne istediğini 
bilmediğinden, ne istediğini bilen, idealist biri olabilmeleri için etkinlik sayılarının daha da 
artmasını önerdi. 

Yakup KÜÇÜKSARAÇ ve Emrah KOZAN etkinlik düzenleyebileceklerini belirtti. 

Cem BAŞER oyun geliştirme üzerine etkinliklerin yapılabileceğini önerdi. 
Düzenledikleri etkinliklere oyun etkinlikleri ekleyeceklerini, bu yüzden oyun yazılım 
topluluğıı oluşturulabileceğini önerdi. Fakültemiz öğrencilerinin TBD Genç grubunun 
Bucak'ta öğrencilerimiz ile kurulabileceğini belirtti. Öğrencilerin oyıın yazılımı ve 
tasanmına yönelmesinin gelecekte ekonomik ve kendini geliştirme anlamında çok büyük 
katkısının olacağını belirtti. 

Dr. Öğr. Üyesi Mustafa BAT AR üniversitemiz olarak yabancı dilin yetersiz olduğunu 
belirtti. Bol etkinlik yapılmasının olumlu olduğıınu belirtti. Karbon ayak izinin artmasıyla 
beraber yeşil yazılım ile ilgili eğitim etkinliklerinin düzenlenebileceğinden bahsetti. 

Prof. Dr. Gülden BAŞYİĞİT KILIÇ tüm fakülte akademik kadrosunun aktif bir 
şekilde özveri ile çalışmalarını, daha çok etkinlikler düzenlenmesini belirtti. Öğrenciler 
arasında bir tanışma toplantısının yapılabileceğini belirtti. 

Muhsin DOLU projelerinde akademik personelin kendilerine katkılarının olduğunu 
belirtti. Öğrencilerin proje için hevesli olduğunu, seneye TEKNOFEST gibi etkinliklerde yer 
almak istediklerini belirtti. 

5. Fakültemiz Bölümlerinin 2023-2024 Eğitim Öğretim Yılı Öğretim Planlarının
İncelenmesi

Fakültemiz bölümlerinin 2023-2024 Eğitim Öğretim Yılı Öğretim Planları görüşüldü,
mevcut hali ile uygunlunluğıına karar verildi. 
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6. Ülkemizde Yaşanan Depremin Fakültemiz Eğitim Öğretim Üzerindeki Etkisinin
Değerlendirilmesi

Gerçekleşen depremin planlanan eğjtimde ve Bucak:'ta planlanması düzenlenen
etkinliklerde aksaklıklara sebep olduğundan, istenen hedeflere ulaşılamadığından bahsedildi. 
Eğjtiınin yüz yüze olarak yapılmasının daha verimli olduğu, öğrencilerin derslere katılımının 
az olduğu belirtildi. Öğrenciler ile iletişim konusunda sıkıntılar yaşandığı, UZEM üzerinde 
teknik sıkıntılar yaşandığı belirtildi. 

Prof. Dr. Gülden BAŞYİĞİT KILIÇ çok sayıda etkinliklerin hazır olduğunu ancak 
deprem nedeniyle gerçekleştirilmediğini, etkinliklerin yüz yüze yapılmasının daha etkili 
olduğunu düşündüğünü belirtti. 

Toplantı dilek ve temenniler ile son buldu. 

TOPLANTI FOTOĞRAFLARI 
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